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oSIEDLE ,BARBARA"
w czechowicach-Dziedzicach

ZAlizĄD OS|EDLA

z po§iedzenia Zarządu
w dniu 1 |utego 2018 r.

0174088

PRoToKÓŁ
Osiedla ,,Barbara" w

Posiedzenie Zarząól Osiedla ,,Barbara" odbyło się w Szkole Podstawowej
w Czechowicach-Dziedzicach, ul. Węlowa 54.

porzadek posiedzenia :

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
2. Podjęcie uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych

z rezerry celowej Osiedla ,,Barbara".
3. Zapontanle się z planem imprez oraz realizowanyrni zadaniami

inwestycyjnymi i remontowymi na terenie Osiedla ,,Barbara"
4. Zakończelie posiedzenia.

Ad. 1

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Zarządu Osiedla,,Barbara" Andrzej
Maj, który na podstawie listy obecności stwierdził kworum. Lista obecności
w załączeniu do protokołu.

Ad.2
Zarząd Osiedla ,,Barbara" podjął uchwałę nr 4/18 w sprawie przesunięcia
środków finansowych zrezęrw celowej na realizację zadań jednostek
pomocniczych - Osiedle ,,Barbara" na realizację następujących zadań:

1) zabudowa lampy oświetleniowej przy ul. Drą,rnńy w rejonie przystanku
autobusowego PKM - |.600 zł;

2) zabudowa lampy oświetleniowej na łączniku między ul. Jasną a nowo
wybudowaną drogą do Osiedla przy ul. Bocznej - 1.600 zł;

3) wykonanie i montń tablicy ogłoszeniowej przy 11. Węglowej w rejonie
sklepu spozywczęgo - 3.500 zł.

(uchwała w zńączeniu do protokołu).

Ad.3
Zarząd Osiedla ,,Barbara" zapoznał się z planem, repertuarem i terminami
imprez na terenię Osiedla orazich obsadą.
Zarząd Osiedla zapoznał się z realizowanymi zadaniami inwestycyjnymi
i remontowymi na terenie Osiedla ,,Barbara" tj.:
- rozpoczęciem prac projektowych parku przy uL. św. Jadwigi,
- wykonanym chodnikiem z Kolonii do u1. św. Jadwigi
- wyłnianą magistrali wodociągowej w Kolonii przezPWiK Sp. z o.o.
- modemizacją ul. Gómiczej w Kolonii między pier-wszym a drugim rzędem
budynków.
Zarząd Osiedla omówił takźe problemem inwestycji po zlikwidowanym tańaku.
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Ad.4
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący ZO AndrzĄ Maj podziękował
członkom Zarządl Osiedla zaprzybycle na zebranie i zakończył posiedzenie.

Na t}m protokół zakończono.

Przowodniczący Zatządu
Orirdla
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